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“Za svého života, datovaného od roku 1968, jsem se poněkolikráte setkal 
s koncem útvarů, jež jsem do té doby naivně považoval za spolehlivé jistoty: 
Studoval jsem na gymnáziu. V mém druhém ročníku bylo zrušeno.  Odjel jsem 
studovat do Leningradu v Sovětském svazu. Když jsem v roce 1992 vystudoval 
obor Elektronické přístroje a zařízení na Leningradském elektrotechnickém 
institutu, nacházel se tento v Sankt Petěrburgu. Ani Sovětský svaz již nebyl.  
V roce 1992 jsem se vrátil do Československa, které existovalo jen do 
prosince.“ 
S těmito slovy jsem 4. listopadu 2004 kandidoval do Akademického senátu 
FEL ČVUT. Volební program se mi v tomto ohledu docela podařilo splnit, 
protože na svůj osobní hřbitůvek institucí jsem si mohl připsat zvoleného 
děkana, který byl záhy po zvolení odvolán, kolegium děkana, které zaniklo pár 
týdnů po děkanovi, a AS FEL, který si sám zkrátil své funkční období. 
Proč se hodlám nasadit jako Černý Petr do AS ČVUT? Všechny výše 

jmenované instituce nezanikly definitivně, pouze se uvolnilo určité vnitřní pnuti a soustava přešla do nového 
ustáleného stavu. 
Odstupující AS ČVUT dle mého názoru nevěnoval dostatečnou pozornost komunikaci s akademickou obcí. 
Extrémním projevem absence spolehlivého informačního kanálu bylo, že stížnost na nesystémově vyhlášená 
rektorská volna byla přednesena akademickému senátu fakulty, který to sice mohl projednat, ale to bylo asi 
tak všechno, co s tím mohl dělat.  
Nemám ani dostatek času, ani dostatek moci, ani dostatek moudrosti, abych vlastními silami mohl ovlivnit 
dění na úrovni ČVUT. Ale natolik soudný jsem, aby si byl vědomý, kolik času, osobního vlivu a 
myšlenkového potenciálu by byli ochotni investovat pro blaho fakulty, které prospívá celé škole, akademičtí 
pracovníci, které bych měl tu čest na půdě AS ČVUT zastupovat. 
Souhlasím s kandidaturou do AS ČVUT. 
V Praze 28. listopadu 2007 
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